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Plats och tid Krisledningsrummet, Guldsmeden Hudiksvall och digitalt via Teams,  
tisdagen 8 februari 2022 kl 09:00-13:30 

Beslutande ledamöter 
 

Mikael Löthstam (S), Ordförande § 1-22 
Jonas Holm (M), § 1-22, ordförande § 23-26 
Bo Nilsson (S) § 1, 23-26 digitalt via Teams 
Annika Huber (S) digitalt via Teams 
Henrik Berglund Persson (S) digitalt via Teams 
Gerd Olsson (S) digitalt via Teams 
Kent Kanon (S) digitalt via Teams 
Håkan Rönström (M) digitalt via Teams 
Peter Lagerqvist (M) § 2-26 digitalt via Teams 
Caroline Schmidt (C) § 1-25 digitalt via Teams 
Jan-Erik Jonsson (C) digitalt via Teams 
Anton Stark (C) § 1-9, 11-26 digitalt via Teams 
Jörgen Bengtson (C) § 10, 26 digitalt via Teams 
Bengt-Åke Nilsson (C) digitalt via Teams 
Ulrica Högbergh (V) digitalt via Teams 
Alf Norberg (V) digitalt via Teams 
Yvonne Andersson (SD) digitalt via Teams 
 

Ersättare 
 

Bo Nilsson (S) § 2-22 digitalt via Teams 
Per Svensson (S) digitalt via Teams 
Jim Svensk Larm (S) digitalt via Teams 
Andréa Bromhed (MP) digitalt via Teams 
Lars Sjögren (L) digitalt via Teams 
Peter Åkerström (KD) digitalt via Teams 
Jörgen Bengtson (C) § 1-9, 11-25 digitalt via Teams 
 

Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, kommundirektör Bengt Friberg, personalchef 
Maria Larsson § 2, ekonomichef Kent Lundqvist § 2-3 digitalt via Teams, konsult och 
bitr. förvaltningschef Mikael Gustavsson § 5, mark/exploateringsingenjörer Jessica 
Eriksson och Stefan Sundin Bromhed § 26.  

Justerare Caroline Schmidt (C) § 1-25   Jörgen Bengtson § 26 
Justeringens plats och 
tid Digitalt med mobilt bankid,  tisdag 15 februari 2022  
 
Underskrifter 

Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 1-26 
 Pia Embretsén  

Ordförande 
  

 Mikael Löthstam § 1-22  
 

Jonas Holm § 23-26 

Justerare 

 
 
Caroline Schmidt § 1-25 

 
 
Jörgen Bengtson § 26 
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 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 2022-02-08 

Datum då anslaget 
publiceras 2022-02-16 

Datum då anslaget 
tas bort 2022-03-09 

Förvaringsplats för 
protokollet Kommunledningsstaben 
 

Underskrift 
  

 Pia Embretsén  
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Innehållsförteckning 
§ 1 Dnr 2016-000184 - 000 

Godkännande av dagordning ............................................................................................... 5 
§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 

Uppföljning av kommunens ekonomi m.m. för 2021 ...................................................... 6 
§ 3 Dnr 2021-000559 - 042 

Revisionsrapport gällande Bokslut 2020 för Hudiksvalls kommuns 
donationsförvaltning .............................................................................................................. 7 

§ 4 Dnr 2022-000014 - 024 
Lönerevision 2022 .................................................................................................................. 8 

§ 5 Dnr 2021-000308 - 040 
Förlängning av tillfällig överflyttning av social- och 
omsorgsförvaltningen till kommunledningsförvaltningen .............................................11 

§ 6 Dnr 2021-000528 - 042 
Granskningsrapport - Granskning av delår 2021 ............................................................13 

§ 7 Dnr 2021-000530 - 100 
Granskningsrapport - Granskning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt ......................14 

§ 8 Dnr 2020-000064 - 004 
Dokumenthanteringsplan Kommunstyrelsen ..................................................................15 

§ 9 Dnr 2021-000604 - 045 
Kommunal borgen avseende Brf Hudiksvallshus 1 fastighet Dalen 2 .........................16 

§ 10 Dnr 2017-000192 - 220 
Försäljning Strand 4:3 - Lillskär .........................................................................................17 

§ 11 Dnr 2022-000025 - 260 
Förvärv av del av fastigheten Sörrå 6:2 .............................................................................18 

§ 12 Dnr 2022-000035 - 151 
BID-projekt Näsviken .........................................................................................................19 

§ 13 Dnr 2021-000614 - 310 
Remiss - Förslag till nationell plan för transportinfrastrukturen 2022-
2033 ........................................................................................................................................20 

§ 14 Dnr 2021-000545 - 211 
Remiss - Länsplan för regional transportinfrastruktur för Gävleborgs län 
2022-2033 ........................................................................................................................... 21R 

§ 15 Dnr 2022-000061 - 100 
Remiss: Från kris till kraft - återstart för kulturen (SOU 2021:77) ...............................22 

§ 16 Dnr 2021-000085 - 001 
Yttrande i mål nr 1671-21 ...................................................................................................24 
angående Laglighetsprövning enligt kommunallagen .....................................................24 

§ 17 Dnr 2020-000569 - 008 
Motion - Säkerställ tillgången på kompetens för dyslexiutredningar ............................25 
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§ 18 Dnr 2020-000518 - 008 
Motion - frivilliga delade turer ............................................................................................26 

§ 19 Dnr 2019-000034 - 008 
Motion Ursprungsmärk de köttråvaror som serveras i kommunens 
verksamheter .........................................................................................................................29 

§ 20 Dnr 2020-000011 - 008 
Motion - Ett hållbart återbruk ............................................................................................31 

§ 21 Dnr 2020-000717 - 008 
Motion om utökade öppettider på återvinningscentralen i Delsbo ..............................33 

§ 22 Dnr 2016-000147 - 000 
Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen och aktuell övrig 
information............................................................................................................................34 

§ 23 Dnr 2022-000060 - 009 
Nämndinitiativ om att återbetala avgifter för år 2021 till aktörer inom 
restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun ...................................................................35 

§ 24 Dnr 2016-000142 - 003 
Meddelande Kommunstyrelsen .........................................................................................36 

§ 25 Dnr 2020-000514 - 002 
Anmälan av delegationsbeslut 2022 ...................................................................................37 

§ 26 Dnr 2022-000013 - 042 
Tomtlottning av två fastigheter i Hudiksvalls kommun .................................................38 
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§ 1 Dnr 2016-000184 - 000 

Godkännande av dagordning 

Kommunstyrelsen beslutar 
att behandla initiativärendet som nummer 24 på dagordningen.  

Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) har framstället initiativärende, angående att undersöka 
möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för restaurangbranschen i 
Hudiksvalls kommun, till kommunstyrelsen.  
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§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 

Uppföljning av kommunens ekonomi m.m. för 2021 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen.  

Sammanfattning 
Personalchef Maria Larsson rapporterar att den totala frånvaron till och med 
januari 2021 var ca 25 000 dagar i likhet med januari 2022 ca 25 000 dagar och 
där sjukfrånvaron är den största frånvaroorsaken. 

Timavlönade 2020 motsvarade 115 årsarbetare per månad medan under 2021 
var det 134 årsarbetare per månad.  

 

Ekonomichef Kent Lundquist informerar och redovisar det preliminära 
resultatet för 2021. Det totala resultatet för 2021 är preliminärt 228 miljoner 
kronor.  
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§ 3 Dnr 2021-000559 - 042 

Revisionsrapport gällande Bokslut 2020 för Hudiksvalls 
kommuns donationsförvaltning 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att för stiftelserna Iggesunds stipendiestiftelse, Lehmans lärarstipendium 2 och 
Hudiksvalls kommuns allmänna hjälpstiftelse utse PWC till revisionsbolag i 
likhet med Hudiksvalls donationsstiftelser.  

Sammanfattning 
Enligt stiftelselagen är Hudiksvalls kommun ansvarig för att stiftelseförfarandet 
efterlevs.  

Inga anmärkningar finns i någon av revisionsberättelserna bortsett från samma 
anmärkning i samtliga årsredovisningar dvs. att dessa inte har avlämnats inom 
lagstadgad tid.   

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 

Kommunfullmäktige 2021-11-22 § 180 

Årsredovisningar och revisionsberättelser för Hudiksvalls kommuns 
donationsförvaltning 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmältige 
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§ 4 Dnr 2022-000014 - 024 

Lönerevision 2022 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ange 2,4 % som ett riktvärde för löneökningar 2022,  

att kostnaden på cirka 400 000 kronor finansieras ur kommunstyrelsens anslag 
för oförutsedda utgifter, 

att utdela en gratifikation med 5 000 kr inklusive skatt för visad uppskattning till 
all tills vidareanställd personal samt månadsanställd personal som för 
närvarande är anställd i kommunen och varit så under hela 2021, samt 

att kostnaden på 28 miljoner kronor finansieras via kommunstyrelsens konto 
för oförutsedda utgifter. 

Reservationer 
Emot beslutet att finansiera kostnaden via kommunstyrelsens konto för 
oförutsedda utgifter och till förmån för eget förslag reserverar sig Caroline 
Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C) och Anton Stark (C).  

Sammanfattning 
I planeringen inför 2022 har kommunen haft 2,0 % som ett riktvärde för 
löneökningar. Mot bakgrund av nya förutsättningar både beträffande 
inflationsförväntningar och hur lönerörelsen sannolikt kommer att utvecklas så 
behöver en viss justering (marknadsanpassning) av löneökningen göras för 
2022. Industrin har satt märket för 2022 till 2,4 % (som gäller från den 1 april 
2022).   

Kommunledningen har uppdragit till kommundirektören att ta fram följande 
förslag till beslut: 

Pandemin covid -19 har inneburit en mycket stor påfrestning för alla 
kommunens verksamheter. Periodvis hög frånvaro har ställt stora krav på 
flexibilitet bland personalen och många har behövt arbeta mer tid och under 
stressiga förhållanden. Trots dessa omständigheterna har kommunen i stort 
lyckats upprätthålla den servicenivå man kan förvänta sig. Som en ett bevis på 
uppskattning skulle en gratifikation på 5 000 kr inklusive skatt till all tills 
vidareanställd personal samt månadsanställd personal som för närvarande är 
anställd i kommunen och varit så under hela 2021 vara av stor betydelse. Det 
sätt man därigenom skulle känna sig uppskattad på kommer med stor säkerhet 
att underlätta för återgången till ett mer normalt läge och öka arbetsglädjen. 
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Eftersom en utbetalning på 5 000 kr är att se som inkomst av tjänst är den 
skattepliktig och underlag för arbetsgivaravgift. Kostnaden för kommunen 
beräknas uppgå till cirka 28 mkr.   

Beslutsgång 
Jonas Holm (M) och Bo Nilsson (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag 
med det nya förslaget från kommunledningen, om personalgratifikation för 
visad uppskattning. 

Sammanträdet ajourneras i fem minuter. Efter fem minuters ajournering 
återupptas förhandlingarna. 

Yvonne Andersson (SD), Henrik Berglund Persson (S), Annika Huber (S), 
Kent Kanon (S), Gerd Olsson (S) och Peter Lagerqvist (M) yrkar bifall till 
allmänna utskottets förslag samt kommunledningens förslag om 
personalgratifikation för visad uppskattning. 

Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag med 
kommunledningens förslag, med ändringsförslaget att kostnaden ska regleras i 
bokslutet för 2021. 

Ulrica Högbergh (V) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till Caroline 
Schmidts förslag. 

Andrea Bromhed (MP), Peter Åkerström (KD) och Lars Sjögren (L) noterar till 
protokollet att de stödjer kommunledningens förslag. 

Jörgen Bengtson (C) noterar till protokollet att han stödjer Caroline Schmidts 
förslag. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till allmänna 
utskottets förslag med kommunledningens förslag om att utdela en gratifikation 
till personalen med 5 000 kr för visad uppskattning, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till 
kommunledningens förslag om att kostnaderna ska täckas från 
kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter eller till Caroline Schmidts 
förslag om kostnaderna ska regleras i bokslutet för 2021, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller kommunledningens förslag, varvid votering begärs. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som bifaller 
kommunledningens förslag röstar JA. Den som bifaller Caroline Schmidts 
förslag röstar NEJ. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs. 

Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S), Henrik Berglund Persson (S) Gerd 
Olsson (S), Kent Kanon (S), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), Peter 
Lagerqvist (M) och Yvonne Andersson (SD) röstar ja. 
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Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anton 
Stark (C), Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) röstar nej. 

Kommunstyrelsen har därmed med nio ja-röster mot sex nej-röster beslutat att 
kostnaden ska täckas från kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter 

Beslutsunderlag 
Tilläggsförslag. 

Allmänna utskottet 2022-01-20 § 2 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 
Personalenheten 
Ekonomienheten  
Samtliga nämnder 
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§ 5 Dnr 2021-000308 - 040 

Förlängning av tillfällig överflyttning av social- och 
omsorgsförvaltningen till 
kommunledningsförvaltningen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att förlänga den tillfälliga överföringen av social- och omsorgsförvaltningen till 
kommunledningsförvaltningen från 2022-03-01 till 2022-12-31 

att 1 000 000 kr reserveras från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
kostnader för extra insatser som kan bli nödvändiga under 2022 för 
genomförandet av ”Kraftsamling social- och omsorg”. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-08 (Dnr 2021-000308-040) att överföra 
social- och omsorgsförvaltningens samtliga verksamheter till 
kommunledningsförvaltningen. Syftet med åtgärden var att på ett effektivt sätt 
kunna utnyttja kommunens samlade resurser för att komma till rätta med den 
ekonomiska obalans som råder inom social- och omsorgsnämndens 
verksamhetsområde. Uppdraget att organisera och genomföra det arbetet gavs 
till kommundirektören, som därmed tillika blev förvaltningschef för social- och 
omsorgsförvaltningen. Samlingsnamnet för det arbetet är ”Kraftsamling social- 
och omsorg”. 

Den nuvarande styrningen och uppföljningen av arbetet, liksom den 
resursallokering som kunnat ske genom att tillfälligt överföra social- och 
omsorgsförvaltningen till kommunledningsförvaltningen, bedöms ha fungerat 
bra och varit effektiv. Med tanke på att rekryteringen av en ny förvaltningschef 
för social- och omsorgsförvaltningen fortfarande pågår och att det är angeläget 
att inte tappa fart i omställningsarbetet, så föreslås den tillfälliga 
organisationsförändringen förlängas till 2022-12-31. Visar det sig innan dess att 
goda resultat uppnås och att en ny förvaltningschef är på plats så är det givetvis 
möjligt för kommunstyrelsens att avbryta den tillfälliga förändringen tidigare. 

Beslutsgång 
Henrik Berglund Persson (S), Gerd Olsson (S) och Yvonne Andersson (SD) 
yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 
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Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag med följande 
tilläggsförslag: 

"-Att 20 000 000 kr reserveras från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
kostnader till social och omsorgsförvaltningen 

- Att ansvariga återkommer med en återrapport på KSAU den 17 mars 2022, 
med en plan hur medlen skall användas. 

- Att beslut fattas på KS i april 2022 hur medlen skall användas." 
 

Jan-Erik Jonsson (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till Caroline 
Schmidts förslag. 

Ordförande framställer först proposition om bifall eller ej till allmänna 
utskottets förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Caroline 
Schmidts tilläggsförslag, och finner att kommunstyrelsen avslår detta med 
hänvisning till att detta får avgöras vid den ordinarie budgetprocessen., varvid 
votering begärs. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till 
Caroline Schmidts tilläggsförslag röstar JA, den som röstar avslag röstar Nej.  

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs. 

Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anton 
Stark (C), Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) röstar ja. 

Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S), Henrik Berglund Persson (S) Gerd 
Olsson (S), Kent Kanon (S), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), Peter 
Lagerqvist (M) och Yvonne Andersson (SD) röstar nej.   

Kommunstyrelsen har därmed med sex ja-röster mot nio nej-röster avslagit 
tilläggsförslaget.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 8 

Tjänsteutlåtande 2022-01-12 

Kommunstyrelsen 2021-06-08 § 122 

Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Personalenheten 
Ekonomienheten 
Kommundirektören 
Kommunledningskontoret 
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§ 6 Dnr 2021-000528 - 042 

Granskningsrapport - Granskning av delår 2021 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna och överlämna yttrandet till kommunfullmäktige, samt  

att föreslå kommunfullmäktige att överlämna yttrandet avseende 
revisionsrapport "Granskningsrapport - Granskning av delår 2021" till 
revisionen. 

Sammanfattning 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hudiksvalls kommun har PwC 
granskat delår 2021. Rapporten är daterad oktober 2021. 

På kommunfullmäktiges sammanträde den 25 oktober 2021 beslutades att 
uppdra till kommunstyrelsen att lämna yttrande över revisionens slutsatser och 
rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige den 28 februari 
2022. 

Ett förslag till yttrande har tagits fram.  

Av rapportens sammanfattning framgår att delårsrapporten har upprättats enligt 
lagens krav och god redovisningssed.   

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 10 

Tjänsteutlåtande 

Kommunfullmäktige 2021-10-25 § 150 

Missiv 

Granskningsrapport 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 7 Dnr 2021-000530 - 100 

Granskningsrapport - Granskning av 
kommunstyrelsens uppsiktsplikt 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna och överlämna yttrandet till kommunfullmäktige,  

att ge förvaltningen i uppdrag att göra en årsplanering (årshjul) för 
uppsiktsplikten, samt  

att föreslå kommunfullmäktige att överlämna yttrandet avseende 
revisionsrapport "Granskningsrapport - Granskning av kommunstyrelsens 
uppsiktsplikt" till revisionen. 

Sammanfattning 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hudiksvalls kommun har PwC 
granskat kommunstyrelsens uppsiktsplikt. Rapporten är daterad oktober 2021. 

På kommunfullmäktiges sammanträde den 25 oktober 2021 beslutades att 
upp¬dra till kommunstyrelsen att lämna yttrande över revisionens slut¬satser 
och rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige den 28 februari 
2022. 

Ett förslag till yttrande har tagits fram.   

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 11 

Tjänsteutlåtande 

Kommunfullmäktige 2021-10-25 § 151 

Missiv 

Granskningsrapport 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 8 Dnr 2020-000064 - 004 

Dokumenthanteringsplan Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna gallring av e-postloggar efter 90 dagar, 

att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av ringa betydelse gallras vid 
inaktualitet samt 

att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av betydelse ska bevaras och 
diarieföras.  

Sammanfattning 
Grundregeln är att allmänna handlingar ska bevaras, men i vissa fall kan 
handlingar behöva gallras om det är av ringa eller tillfällig betydelse. Allt som på 
något sätt bär information: papper, digitala handlingar, fotografier, databaser, 
sms, bloggar, e-post, ljudfiler etc. och som förvaras hos kommunen, har 
inkommit eller upprättats här, är en allmän handling och får inte slängas/gallras 
utan beslut. 

E-postmeddelanden, sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av betydelse 
och som är en allmän handling ska registreras i myndighetens diarium. E-
postloggar är en allmän handling men betraktas som en handling av ringa eller 
tillfällig betydelse och kan därför gallras efter relativt kort tid. JO har granskat 
ett ärende (dnr 1758–2012) i en annan kommun och JO hade inget att erinra 
mot att de gallrar sina e-postloggar efter 30 dagar. 

I kommunstyrelsens gällande Dokumenthanteringsplan finns inga 
gallringsregler gällande; e-postloggar, sms, fotografier, bloggar etc. Ett 
gallringsbeslut är därför nödvändigt dels om hur länge Fiberstaden ska spara e-
postloggar innan de gallras och dels att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. 
som är av ringa betydelse gallras löpande vid inaktualitet av kommunens 
anställda och förtroendevalda.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 9 
Tjänsteutlåtande 
Dokumenthanteringsplan 
Kommunstyrelsen 2021-04-13 § 59 

Beslutet skickas till 
Linda Häggmark, Stabschefen, Personalenheten, Ekonomienheten 
Samtliga nämnder, Fiberstaden 
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§ 9 Dnr 2021-000604 - 045 

Kommunal borgen avseende Brf Hudiksvallshus 1 
fastighet Dalen 2 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att bostadsrättföreningen Hudiksvallshus 1, avseende fastigheten Dalen 2, 
beviljas kommunal borgen med 2 952 500 kronor för ytterligare 10 år. 

Sammanfattning 
Enligt kommunfullmäktiges beslut, § 23/1988, har bostadsrättsföreningen 
Hudiksvallshus 1, org. nr. 787500-1245, beviljats kommunal borgen för 
fastigheten Dalen 2. Borgensförbindelsen tecknades 2002-04-29. När 10 år har 
gått preskriberas borgensåtagandet och nytt borgensbeslut måste fattas för 
ytterligare 10 år.  Enligt kommunfullmäktiges beslut §102/2012 förlängdes 
borgensåtagandet med 10 år. Nu har det gått ytterligare 10 år sedan dess och ett 
nytt beslut om förlängning måste fattas för att inte borgensåtagandet ska 
upphöra. Långivare är Hälsinglands Sparbank.   

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 3 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 10 Dnr 2017-000192 - 220 

Försäljning Strand 4:3 - Lillskär  
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna preliminärt upprättat köpeavtal med Lillskär Projekt 19 AB, 
angående försäljning av fastigheten Strand 4:3 på Kattvikskajen, samt uppdra 
till mark och exploateringsenheten att verkställa beslutet när villkoren är 
uppfyllda. Endast mindre justeringar av avtalsinnehållet medges inom ramen 
för kommunfullmäktiges godkännande,   
 
att fastställa köpeskillingen till 13 110 600 kronor, samt 
 
att medgivande till förtida tillträde till fastigheten kan lämnas för byggstart så att 
grundarbeten kan komma igång innan beslutet i kommunfullmäktige vinner 
laga kraft, samt att uppdra till mark-och exploateringsenheten att verkställa 
detta medgivande.  

Sammanfattning 
Lillskär AB har en markanvisning på Kattvikskajen för kvarter A, se kartbilaga. 
Fastigheten ska bebyggas med flerbostadshus där upplåtelseformen är 
bostadsrätt, preliminärt datum för byggstart är 1 mars 2022. 

Köpekontrakt håller på att upprättats för området, del av kvarter C där 
köpeskillingen ska beräknas utifrån byggrätten BTA(bruttoarea) i enlighet med 
beviljat bygglov.  Beräkningsgrund för köpeskillingen är det värdeutlåtande som 
NAI Svefa redovisade 2017-03-09 och det beslut kommunen antagit om 
riktlinjer vid försäljning av kommunal mark med byggrätt på Kattvikskajen. 
Kvarteret ska bebyggas i två etapper i dagsläget är 23 av 35 lägenheter i etapp 1 
förhandstecknade, cirka 66%, Försäljning av etapp 2 ska snart påbörjas och 
efterfrågan är enligt mäklarna stor för de attraktiva lägenheterna. Lillskär vill 
förvärva hela fastigheten även etapp 2, eftersom målet är att bilda en 
bostadsrättsförening för båda etapper.   

Beslutsgång 
Anton Stark (C) anmäler jäv och deltar inte vid handläggning av och beslut i 
ärendet. Jörgen Bengtson (C) ersätter honom i detta ärende.  

Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 8 
Tjänsteutlåtande 2022-01-14  
Karta 2022-01-14 
Överlåtelseavtal 2022-01-14 

Beslutet skickas till Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2022-000025 - 260 

Förvärv av del av fastigheten Sörrå 6:2 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna upprättat köpeavtal med Joanna Davies och Hans Borneroth, 
angående förvärv av del av fastigheten Sörrå 6:2,  

att uppdra till mark- och exploateringsenheten att verkställa beslutet när 
villkoren är uppfyllda, 

att godkänna köpeskillingen på 2 390 682 kronor, samt 

att köpet finansieras från konto oförutsedda investeringar.  

Sammanfattning 
Ett planprogram håller på att tas fram vid Södra infarten, Sörporten. Som en 
del i det arbetet har kommunen tidigare förvärvat mark inom området och har 
nu fått möjligheten att förvärva ytterligare, som mark- och 
exploateringsenheten bedömer är strategiskt bra placerad. Markområdet är 
beläget söder om R84. Se bifogat köpeavtal.  

Köpeskillingen föreslås bli 2 390 682 kronor som beräknats utifrån 55kr/m2 
för 30 000 m2, 3kr/m2 för övrig mark 46 984 m2 samt 600 000 kronor i 
ersättning för skog. 

Syftet med markförvärvet är att detaljplanelägga även söder om R84.  

Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 11 

Tjänsteutlåtande 

Köpekontrakt 

 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Mark- och exploateringsenheten 
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§ 12 Dnr 2022-000035 - 151 

BID-projekt Näsviken 

Kommunstyrelsen beslutar 
att anta Svenska Stadskärnors offert på 65 000 kronor för BID processledning i 
Näsviken, samt 

att insatsen finansieras från konto för kommunstyrelsens oförutsedda utgifter. 

Sammanfattning 
Den 10 november 2021 hölls ett stormöte i Näsvikens Bygdegård med 
representanter för både privata och offentliga sektorn. Syftet var att undersöka  
intresset att vilja genomföra ett BID projekt (betyder affärsutveckling inom ett 
avgränsat område) med platsvandring och tillhörande workshop av och med 
Svenska Stadskärnor som processledare. Mötet var positivt och man bildade en 
samordningsgrupp för Näsviken. 

Svenska Stadskärnor arbetar med ett utvecklingsprogram för stads/orts -plats 
och centrumutveckling som syftar till att stärka, analysera och utvärdera platsen 
med hänsyn till hur parternas intressen, medverkan och insatser av olika slag 
hanteras. Modellen där erfarna processledare arbetar efter är en organiserad 
samverkan mellan offentlig- och privat sektor där man ska enas kring en 
gemensam målbild. Platsvandringen som genomförs fokuseras på stråk- och 
platsutveckling, baserat på den erfarenhet och spetskompetens som finns i 
samverkan mellan platsens offentliga och privata intressenter. Med den 
tillhörande workshopen arbetar man strukturerat fram, - vilka intressenter 
behöver samverka, och framtagande av ett gemensamt förslag på åtgärdslista. 

Beslutsgång 
Jonas Holm (M) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till planeringsutskottets 
förslag.  

Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 5 

Tjänsteutlåtande 

Offert 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Stefan Barenfeld 
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§ 13 Dnr 2021-000614 - 310 

Remiss - Förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen 2022-2033  

Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande över Trafikverkets förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen 2022-2033 till regeringen i enlighet med förvaltningens 
förslag.  

Sammanfattning 
Trafikverket har på regeringens uppdrag bjudit in kommunen att avge 
synpunkter på förslag till nationell plan för transportinfrastrukturen 2022-2033. 
Det är Trafikverket som utifrån regeringens direktiv tagit fram förslag till den 
tolvåriga planen som revideras vart fjärde år. Den nationella planen beskriver 
hur den statliga infrastrukturen ska underhållas och utvecklas. Den omfattar 
bland annat drift och underhåll samt riktade miljöåtgärder i hela det statliga 
vägnätet, investeringar och trimningsåtgärder på statliga järnvägar (t ex 
Ostkustbanan) och nationella stamvägar (t ex E4) samt medfinansiering till 
kommunerna genom stadsmiljöavtal. Planeringsramen uppgår till 799 miljarder 
kr för hela perioden. 

Det är regeringen som beslutar om planen vilket innebär att det kan komma att 
ske justeringar i Trafikverkets förslag. Kommunen har i sitt yttrande lämnat 
förslag på sådana ändringar, vilka främst berör satsningar på utbyggnad av 
dubbelspår på Ostkustbanan samt mötesseparering av E4 Kongberget – Gnarp. 

Kommunen ska avge synpunkter till regeringen senast den 28 februari 2022. 
Planen redovisas på Trafikverkets hemsida, www.trafikverket.se.  

Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-22 § 15 
Tjänsteutlåtande 
Yttrande 
Förslag på nationell plan  
Missiv 

Beslutet skickas till 
Trafikverket 
Planeringschefen 
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§ 14 Dnr 2021-000545 - 211 

Remiss - Länsplan för regional transportinfrastruktur för 
Gävleborgs län 2022-2033 
Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande över Region Gävleborgs förslag till Länstransportplan 2022-
2033 i enlighet med kommunledningsförvaltningens förslag, och 

att paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

Sammanfattning 
Region Gävleborg har i uppdrag av regeringen att ansvara för att ta fram 
länsplanen för regional transportinfrastruktur. Länsplanen utgår från 
regeringens planeringsram om 1060 miljoner kronor. Länsplanen har sitt 
verkningsområde inom det regionala statliga vägnätet, som innefattar samtlig 
statlig infrastruktur i Gävleborgs län utom järnväg och inte heller 
Europavägarna E4, E16 och E45 samt länsväg 56. Länsplanen har även i 
uppdrag att medfinansiera åtgärder till det kommunala och enskilda vägnätet. 

I länsplanen redogörs för vilka objekt som har prioriterats och fått finansiering, 
såväl i form av helfinansierade infrastrukturåtgärder via länsplan som 
samfinansierade åtgärder mellan länsplan och nationell plan eller kommunal 
medfinansiering. De utpekade objekt som främst berör Hudiksvalls kommun är 
utredning om ökad säkerhet och framkomlighet väg 84 vid Medskog (10 Mkr), 
utredning om mötesseparering väg 84 Sörforsa – Medskog (10 Mkr) samt 
investering i gång- och cykelväg väg 583 Hudiksvall – Iggesund (63 Mkr). 
Därutöver ska nämnas ny regional tågstation Gävle Västra som är en 
angelägenhet för hela länet (150 Mkr).  

Remisstiden är 1 november 2021 – 31 januari 2022. Hudiksvalls kommun har 
fått förlängd remisstid till 9 februari 2022 för att kunna behandla yttrandet vid 
kommunstyrelsens sammanträde. Paragrafen ska därför justeras omedelbart. 

Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till planeringsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 14 
Tjänsteutlåtande, Yttrande, Regional infrastrukturplan, Bilaga, 
Miljökonsekvensbeskrivning, Missiv 

Beslutet skickas till 
Region Gävleborg 
Planeringschefen 
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§ 15 Dnr 2022-000061 - 100 

Remiss: Från kris till kraft - återstart för kulturen (SOU 
2021:77)  

Kommunstyrelsen beslutar 
att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att utifrån kultur- och 
fritidsnämndens förslag med Alf Norbergs tillägg författa och lämna in yttrande 
från Hudiksvalls kommun.  

Sammanfattning 
I detta betänkande föreslår utredningen insatser som dels stärker 
förutsättningarna för kulturens återstart och utveckling under och efter Covid- 
19 pandemin, samt möjliggör ett starkt, hållbart och oberoende kulturliv i alla 
delar av Sverige. Utredningens direktiv sammanfattas i fyra teman: 1. 
Sammanfatta konsekvenserna av pandemin för kulturen. 2. Identifiera vilka 
insatser som behövs 3. Synliggöra nya sätt att tillgängliggöra kultur 4. Identifiera 
strukturella problem inom kultursektorn 
Kultur och fritidsförvaltningen i Hudiksvalls kommun har tagit del 
remisshandlingarna i ärendet och anser det angeläget att framföra följande: 
Kultur och fritidsförvaltningen i Hudiksvall delar utredningens uppfattning om 
att kulturens infrastruktur och möjligheten att ta del av kultur skiljer sig åt i 
olika delar av landet och att detta påverkar möjligheter till återstart, 
återhämtning och utveckling. Därför ser vi även positivt på ökade insatser för 
att främja samverkan och dialog för konstnärlig utveckling mellan myndigheter 
och kulturaktörer. Möjligheter att såväl utöva som ta del av kultur har försvårats 
av pandemin och vi delar oron för hur detta påverkar inte minst de som redan 
innan pandemin inte nåddes av ett professionellt kulturutbud. För oss är barn 
och unga en prioriterad målgrupp. Vi vill därför framhålla de delar av 
utredningen som lyfter barn och ungas rätt till kultur i skolan och på fritiden. 
Detta gäller, inte minst, förslaget om främjat samarbete mellan skolväsende och 
kulturaktörer i samråd mellan Skolverket, Kulturrådet och 
Riksantikvarieämbetet.  

Beslutsgång 
Alf Norberg (V) yrkar på följande tillägg till förslaget till yttrandet: 

"De grupper som drabbats hårdast av pandemin när det gäller uteblivna 
kulturupplevelser är de äldre och funktionsnedsatta eftersom de har varit 
föremål för den största isoleringen. Här behövs en särskild satsning. I 
Hudiksvall driver vi sedan länge verksamheten ”Hudiksvall hela livet” som 
vänder sig till äldre personer samt ”scense:se” vars målgrupp är gravt 
funktionsnedsatta, dessa verksamheter (som är nationellt uppmärksammade) är 
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bra exempel på kulturupplevelser som uppfyller utredningens rubrik 4.6 som 
handlar om att personer med funktionsnedsättning är mindre delaktiga i 
kulturlivet, samt 4.10.2 om ett breddat deltagande i kulturlivet. Även rubriken 
5.6 som beskriver kulturens betydelse för folkhälsan passar väl in i aktiviteter 
liknande den som vi bedriver under namnet ”Hudiksvall hela livet”." 

Gerd Olsson (S), Caroline Schmidt (C) och Yvonne Andersson (SD) yrkar bifall 
till Alf Norbergs tilläggsförslag.  

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämnden 2022-02 

Tjänsteutlåtande 2022-01-18 

Från Kris till kraft - återstart för kulturen (SOU 2021:77) 

Återstartsutredningens betänkande Från kris till kraft - återstart för kulturen 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsstaben 
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§ 16 Dnr 2021-000085 - 001 

Yttrande i mål nr 1671-21angående 
Laglighetsprövning enligt kommunallagen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna yttrandet.  

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommun har åter beretts möjlighet att yttra sig i ärendet. 
Kommunen har tagit del av klagandens kommentarer och tillägg, föranledda av 
kommunens tidigare yttrande i målet.  

Förvaltningsrätten begär svar från kommunen senast den 15 februari 2022. 

Kommunen yrkar att överklagandet avslås. 

Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande från 
kommunen.  

Beslutsgång 
Jonas Holm (M) yrkar bifall till förslaget till yttrande.  

Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande 

Kommunfullmäktige 2021-03-29 § 32 

Ägardirektiv 

Bolagsordning 

Föreläggande angående laglighetsprövning 

Tidigare yttrande till förvaltningsdomstolen 

Beslutet skickas till 
Förvaltningsrätten 
Stabschefen 
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§ 17 Dnr 2020-000569 - 008 

Motion - Säkerställ tillgången på kompetens för 
dyslexiutredningar 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  

Sammanfattning 
Peter Åkerström (KD) och Monica Stigås (KD) har lämnat in en motion till 
kommunfullmäktige där de föreslår att Lärandeförvaltningen att säkerställa 
tillgången på kompetens för utförande av dyslexiutredningar för att kunna möta 
skollagens krav att ge stöd till elever med läs-och skrivsvårigheter. 

Lärandenämndens yttrande 
I utbildningen ska hänsyn tas till barns och elevers olika behov. Barn och elever 
ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som möjligt. En strävan 
ska vara att uppväga skillnader i barnens och elevernas förutsättningar att 
tillgodogöra sig utbildningen. (Skollagen 1 kap 4 §) 
Elever som till följd av en funktionsnedsättning har svårt att uppfylla de olika 
kunskapskrav eller kravnivåer som finns ska ges stöd som syftar till att så långt 
som möjligt motverka funktionsnedsättningens konsekvenser. (Skollagen 3 kap 
2 §) 
Skolan har ett särskilt ansvar för de elever som av olika anledningar har 
svårigheter att nå målen för utbildningen. Därför kan undervisningen aldrig 
utformas lika för alla elever. Skolans uppdrag är att möta alla barns behov – 
oavsett diagnos eller inte. I skolans uppdrag ingår inte att diagnostisera dyslexi. 
Lärandeförvaltningen har idag personal som kartlägger barns och elevers språk-, 
läs- & skrivförmåga för att kunna tillhandahålla rätt stödinsatser. Skollagen är 
tydlig, skolan har inget ansvar för att diagnostisera eleven, däremot ett 
långtgående ansvar i att tillgodose elevens rätt till stöd oavsett diagnos. Fokus 
bör därför läggas på att ge barn och elever det stöd de behöver för att nå målen. 
 
Lärandenämnden har föreslagit att motionen avslås.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 12 
Lärandenämnden 2021-12-02 § 121 
Tjänsteutlåtande lärandeförvaltningen 
Motion 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 18 Dnr 2020-000518 - 008 

Motion - frivilliga delade turer 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen besvarad 

Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Anton 
Stark och Bengt-Åke Nilsson (C), samt 

Emot beslutet reserverar sig Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) med 
följande särskilda yttrande: 

"Ett hållbart arbetsliv är en viktig fråga för Vänsterpartiet. Vi vill i första hand 
inte att delade turer ska förekomma, men om de finns så föreslår vi i motionen 
att de ska vara frivilliga och uppehållstiden ersättas ekonomiskt. Detaljerna ska 
förhandlas mellan arbetsgivare och fack. 

Hanteringen kring denna motion har varit lite som att åka berg- och dalbana. 
Social- och omsorgsnämnden föreslog (210916) kommunfullmäktige att avslå 
motionen med hänvisning till att delade turer nu var avskaffade. Vår ledamot i 
nämndens arbetsutskott ansåg detta positivt, men gav vid beslutet ett särskilt 
yttrande om att han förutsätter att delade turerna nu verkligen skulle avskaffas. 

När motionen därefter kom till kommunstyrelsens allmänna utskott (211021) 
beslutas om återremiss, med skälet att ”förutsättningarna ändrats” då en tillfällig 
organisationsförändring av social- och omsorgsnämnden har beslutats (juni 
2021). 

När motionen nu åter kommer upp i kommunstyrelsens arbetsutskott så anses 
motionen vara besvarad, men det är oklart av underlaget huruvida delade turer 
nu finns eller är avskaffade. Det är därför också oklart på vilka grunder 
motionen anses besvarad, då det i tjänsteutlåtandet inte framgår om och när 
delade turer kommer att avskaffas. 

Därför yrkar vi att motionen bifalls."  

Sammanfattning 
Charliene Kiffer Goude (V) föreslår i en motion att Hudiksvalls kommun, 
snarast, i samarbete med facken, inför en modell med frivilliga delade turer med 
ersättning under uppehållstiden för kommunalt anställda inom omsorgen. I 
motionen hänvisas till Söderhamns kommun där de tagit fram en modell 
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tillsammans med kommunal om att delade turer ska vara frivilliga och att 
ersättning ska utgå för uppehållstiden 

Social- och omsorgsnämndens yttrande 
Social- och omsorgsnämnden beslutade den 27 maj 2021 § 88 att för vård och 
omsorgs 1 införa varannan helgtjänstgöring samt att för äldreomsorgen ta bort 
delade turer. Förvaltningens motivering är att förändringarna behövs för att få 
en mer kostnadseffektiv hantering resurspass och en ekonomi i balans, samt för 
att få hälsosamma scheman för medarbetarna genom att ta bort delade turer.  

Den 8 juni 2021 beslutade kommunstyrelsen om en tillfällig 
organisationsförändring där social- och omsorgsförvaltningen förs över till 
kommunledningsförvaltningen, i första hand till sista februari 2022. Det innebär 
att förutsättningarna är nya och frågan om schemaläggning kommer att 
hanteras inom kraftsamlingsprojektet tillsammans med övriga 
bemanningsfrågor. Arbete varannan helg utan delade turer liksom rätten till 
heltid ryms i det arbete. Social och omsorgsnämndens ordförande beslutade 
den 24 september att tillsvidare avbryta verkställandet av nämndens beslut den 
27 maj 2021 § 88, och skicka frågan om bemanning vidare till Kraftsamlingens 
delprojekt som handlar om bemanningsfrågor. 

Social- och omsorgsnämnden har föreslagit att motionen ska anses vara 
besvarad.  

Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) och Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till motionen. 

Henrik Berglund Persson (S) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till allmänna 
utskottets förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Ulrica Högberghs och Bengt-
Åke Nilssons förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller allmänna utskottets förslag. 

Jörgen Bengtson (C) noterar till protokollet att han stödjer förslaget om att 
bifalla motionen.  
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Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 14 
Social- och omsorgsnämnden 2021-11-25  §156 
Tjänstutlåtande 
Allmänna utskottet 2021-10-21 § 123 
Social- och omsorgsnämnden 2021-09-16 123 
Tjänsteutlåtande 
Motion 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 19 Dnr 2019-000034 - 008 

Motion Ursprungsmärk de köttråvaror som serveras i 
kommunens verksamheter 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen besvarad.  

Sammanfattning 
Monica Stigås (KD) och Peter Åkerström (KD) föreslår i en motion att 
ursprungsmärkningen av köttråvaror ska anges på Hudiksvalls kommuns 
serveringar och i matlådor via matdistribution. Det grundar sig på att man är 
oroad över att antibiotikabehandling används i tillväxtbefrämjande syfte och att 
man vill att konsumenter som själva inte kan göra aktiva val ändå ska veta 
varifrån köttet kommer. 

Tekniska nämndens yttrande 
Förvaltningen ställer svenska djurskyddskrav inför upphandling av köttråvara 
utifrån myndigheternas lagkrav och med dessa krav används inte antibiotika i 
tillväxtbefrämjande syfte. 
Motionärens oro kring antibiotika i kött som serveras i vår verksamhet är 
obefogad i och med att allt köpt kött och råvaror i andra produkter uppfyller 
svenska djurskyddsregler som förbjuder förebyggande/tillväxtbefrämjande 
användning av antibiotika. 
Fullmäktige gav tekniska nämnden i uppdrag att undersöka kostnaderna för att 
göra tillägg i datastöd för att ursprungsmärka kött och råvaror så det kan 
publiceras i menyn. Tidsgapet mellan tillfället då menyn görs och när råvaran 
inhandlas på ca 6 månader gör att oavsett ombyggda eller nya datastöd finns 
inte indata att leverera till datastöden. Att kostnadsberäkna ett datastöd som 
inte kan användas är inte meningsfullt. 
För att säkerställa verksamhetens och motionärens vilja måsta man ställa krav 
när ramavtalen tecknas. Ramavtalen är minst tre år långa. Gällande ramavtal 
innehåller krav som uppfyller motionärens intentioner om att inga köttråvaror 
med tillväxtbefrämjande antibiotika når våra kunder. Avrop inför en specifik 
veckas matlagning görs ca 1-3 veckor innan den serveras. 
 
I juni redovisade Livsmedelsverket sitt uppdrag angående obligatorisk 
ursprungsmärkning av kött som serveras på restaurang och i andra storhushåll. 
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För att uppfylla förslaget på ny föreskrift har tekniska förvaltningen föreslagit 
att information med följande text presenteras vid våra serveringslokaler: 
 
”Ursprungsland för färskt, kylt, fryst och malet kött som används som 
ingrediens i de måltider som serveras här är Sverige om inte annat 
ursprungsland tydligt presenteras i anslutning till måltiden.” 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen ska anses vara besvarad. 

Beslutsgång 
Yvonne Andersson (SD) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till motionen. 

Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 

Peter Åkerström (KD) noterar till protokollet att han stödjer bifall till 
motionen. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Yvonne Anderssons och Ulrica 
Högberghs förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller 
allmänna utskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 13 

Tekniska nämnden 2021-12-06 §123 

Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 

Kommunfullmäktige 2019-12-16 § 377 

Tekniska nämnden 2019-09-23 § 99 

Motion 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 20 Dnr 2020-000011 - 008 

Motion - Ett hållbart återbruk 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen 

Sammanfattning 
Anton Stark (C) och Charliene Kiffer Goude (V) föreslår i en motion att 
tekniska förvaltningen får i uppdrag att titta på hur andra kommuner gjort, som 
löst frågan med avgiftsbefrielse från avfallsavgiften för biståndsorganisationer 
som förmedlar avfall från privatpersoner. Samt om det är möjligt att 
implementera en liknande lösning i Hudiksvalls kommun.  samt om en hållbar 
lösning identifieras ska ett förslag tas fram och läggas fram i Hudiksvalls 
kommunfullmäktige under år 2020.  

Tekniska nämndens yttrande 
Ärendet gäller hur olika typer av avfall inom kommunen ska finansieras. I det 
här specifika fallet avfall som lämnas av biståndsorganisationer till Ulvbergets 
avfallsanläggning. Biståndsorganisationer i kommunen har sedan 2016 haft ett 
avtal med Hudiksvalls kommun att hämta och lämna varor och produkter för 
att i enlighet med Miljöbalkens avfallshierarki arbeta för en så miljömässigt bra 
hantering som möjligt. Biståndsorganisationerna anser att de ska kunna lämna 
allt sitt avfall gratis medan avfallsverksamheten hänvisar till hur avfall ska 
klassificeras och därför hävdar att avfallet ska betalas vid invägning. 
Avfallsverksamheten har vänt sig till Sveriges branschorganisation när det gäller 
hushållsavfall, Avfall Sverige, och genom dem, och då speciellt deras chefsjurist, 
fått verifierat att kommunens tolkning är korrekt med stöd av bland annat 
Miljöbalken och Kommunallagen. Det avfall som biståndsorganisationer, ideella 
föreningar eller liknande lämnar kan aldrig bedömas vara hushållsavfall och kan 
därför inte betalas av taxan för hushållsavfall. 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen avslås.  

Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till motionen. 

Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag om att avslå 
motionen. 
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Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att avslå motionen eller till Anton Starks och Ulrica Högberghs 
förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna 
utskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 15 
Tekniska nämnden 2021-12-06 §121 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen  
Appendix 
Motion 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 21 Dnr 2020-000717 - 008 

Motion om utökade öppettider på 
återvinningscentralen i Delsbo 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen besvarad.  

Sammanfattning 
Karin Hansson (C) och Jan-Erik Jonsson (C) föreslår i en motion att 
öppettiderna för Delsbo ÅVC utökas till tisdag och torsdag kl 14-20 och minst 
en lördag i månaden mellan kl 10-14. 
Tekniska nämndens yttrande 
Uppdraget att utreda en bra och hållbar återvinning i Delsbo och övriga 
kommunens ytterområden bör slutföras innan något beslut fattas. 
Förvaltningen studerar en utsorteringsanläggning för vissa fraktioner i 
kombination med förbättrat budningssystem och eventuell mobil ÅVC 
(återvinningscentral). Möjligheten till eventuella förändringar i öppettider tas 
med i den utredningen. 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen ska anses vara besvarad. 

Beslutsgång 
Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till motionen. 

Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag om att anse 
motionen besvarad. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Jan-Erik Jonssons förslag att 
bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna utskottets 
förslag.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 16 
Tekniska nämnden 2021-12-06 § 122 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 
Motion 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 22 Dnr 2016-000147 - 000 

Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 
och aktuell övrig information  

Sammanfattning 

Hälsingerådet 
Aktuella frågor vid senaste mötet; 

- fördjupade samarbeten 

- samverkan inom IT området 

- HR lokaliserat till Bollnäs 

- Hälsingerådet som varumärke 

 

Sundsvallsregionen 
Ingen ny information finns att tillgå. 
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§ 23 Dnr 2022-000060 - 009 

Nämndinitiativ om att återbetala avgifter för år 2021 till 
aktörer inom restaurangbranschen i Hudiksvalls 
kommun 
Kommunstyrelsen beslutar 
att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att undersöka möjligheten att 
återbetala avgifter för 2021 för restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun, 

att redovisa och handlägga frågan i samband med åtagandeberedningen i april. 

Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) framställer följande initiativärende till kommunstyrelsen: 

"De restriktioner som nu åter införts under pandemin har slagit extra hårt mot 
restaurangbranschen. Vi i Centerpartiet föreslår därför att ge 
kommundirektören i uppdrag att undersöka möjligheten att återbetala avgifter 
för 2021 för restaurangbranschen ur både juridiska- och ekonomiska aspekter. 
Detta kan exempelvis gälla livsmedelstillsyn, serveringstillstånd och 
markupplåtelse för serveringar.  

Ärendet inklusive en kostnadsanalys, skall redovisas på näst kommande 
kommunstyrelsen den 15/3-2022. Eventuella beslut gällande återbetalning skall 
även ske då.  

- Att undersöka möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för 
restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun.  

- Att ärendet redovisas på nästkommande KS i mars 2022" 

Ordförande Jonas Holm (M) föreslår att kommunledningsförvaltningen får i 
uppdrag att undersöka möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för 
restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun, samt att detta redovisas och 
handläggs vid åtagandeberedningen i april.  

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till eget förslag eller till 
Caroline Schmidts förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller det egna 
förslaget.  

Beslutsunderlag 
 Initiativärendet    

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Stabschefen 
Kvalitetsstrategen 
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§ 24 Dnr 2016-000142 - 003 

Meddelande Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 
1. Nämndplan Lärandenämnden 2022 

2. Protokoll Fiberstaden 2021-09-09 

3. Nämndplan Tekniska nämnden 2022 

4. Affärsplan med budget, Hudiksvallsbostäder, 1 och 2 

5. Protokoll 2021-12-13, Hudiksvallsbostäder 

6. Protokoll från HNA 

7. Protokoll Forssågruppen 

8. Meddelande om investering Fiberstaden.  

 

 

Kommunstyrelsen 2022-02-08
(Signerat, SHA-256 757443A0A80EBD8DF56A96B444B17C9E36FA6F12E34A8EF09A520BE7C7C4A917)

Sida 36 av 40



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

37(39) 
Sammanträdesdatum 

2022-02-08 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 25 Dnr 2020-000514 - 002 

Anmälan av delegationsbeslut 2022 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  

Sammanfattning 
1. Yttrande om förslag av förenklade regler för eldrivna enpersonsfordon.  
Dnr 2021-000512 106 

2. Yttrande över promemoria an miljösanktionsavgift och tillstånd. Dnr 2021-
000544 400 

3. Remissvar ang vaccinationsbevis. Dnr 2021-000634 791 

4. Yttrande över en förbättrad förpackningsinsamling. Dnr 2021-000561 456
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§ 26 Dnr 2022-000013 - 042 

Tomtlottning av två fastigheter i Hudiksvalls kommun 

Kommunstyrelsen beslutar 
att sälja fastigheten Tunbyn 1:51 för 700 000 kr enligt lottdragning, 

att sälja fastigheten Östanbräck 1:154 för 800 000 kr enligt lottdragning, 

att Tomt A (Tunbyn 1:51) tilldelas lottnummer 25 (Linnea Brännström, David 
Johansson) 

att tomt C (Östanbräck 1:154) tilldelas lottnummer 22 (Ulrika och Mikael 
Brännström) samt, 

att uppdra kommunledningsförvaltningen att upprätta avtal och fullfölja 
försäljningarna i enlighet med kommunstyrelsens lottdragning.  

Sammanfattning 
Mark- och exploateringsenheten har två (2) stycken fastigheter som är aktuell 
för tomtlottning. Tomtlottningen har annonserats i HT och på deras hemsida 
Hela Hälsingland, samt på kommunens egen hemsida.  

Fastigheterna som ska försäljas är: 

• Tunbyn 1:51 för 700 000 kronor. 

•       Östanbräck 1:154 för 800 000 kronor. 

Det är totalt 25 stycken som deltar i lottningen. 

Alla lottnummer läggs ner i tombolahjulet.  

Lottningen genomförs genom att ordförande Jonas Holm drar lott.   

Lottningens utfall:  

Lott nr 22. Rangordning C, A. Tilldelas tomt C. 

Lott nr 25. Rangordning C, A. Tilldelas tomt A. 

Reserver: 
Lott nr: 13, 14, 21, 18, 2, 8, 7, 24, 10, 3, 16, 17, 5, 15, 6, 1, 19, 20, 9, 12, 11, 23, 
4. 

Det kontrolleras att tombolahjulet är tomt och att samtliga lottnummer är 
dragna.  
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Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 12 
Tjänsteutlåtande  
Karta 

Beslutet skickas till 
Mark- och exploateringsenheten 
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Plats och tid Krisledningsrummet, Guldsmeden Hudiksvall och digitalt via Teams,  
tisdagen 8 februari 2022 kl 09:00-13:30 


Beslutande ledamöter 
 


Mikael Löthstam (S), Ordförande § 1-22 
Jonas Holm (M), § 1-22, ordförande § 23-26 
Bo Nilsson (S) § 1, 23-26 digitalt via Teams 
Annika Huber (S) digitalt via Teams 
Henrik Berglund Persson (S) digitalt via Teams 
Gerd Olsson (S) digitalt via Teams 
Kent Kanon (S) digitalt via Teams 
Håkan Rönström (M) digitalt via Teams 
Peter Lagerqvist (M) § 2-26 digitalt via Teams 
Caroline Schmidt (C) § 1-25 digitalt via Teams 
Jan-Erik Jonsson (C) digitalt via Teams 
Anton Stark (C) § 1-9, 11-26 digitalt via Teams 
Jörgen Bengtson (C) § 10, 26 digitalt via Teams 
Bengt-Åke Nilsson (C) digitalt via Teams 
Ulrica Högbergh (V) digitalt via Teams 
Alf Norberg (V) digitalt via Teams 
Yvonne Andersson (SD) digitalt via Teams 
 


Ersättare 
 


Bo Nilsson (S) § 2-22 digitalt via Teams 
Per Svensson (S) digitalt via Teams 
Jim Svensk Larm (S) digitalt via Teams 
Andréa Bromhed (MP) digitalt via Teams 
Lars Sjögren (L) digitalt via Teams 
Peter Åkerström (KD) digitalt via Teams 
Jörgen Bengtson (C) § 1-9, 11-25 digitalt via Teams 
 


Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, kommundirektör Bengt Friberg, personalchef 
Maria Larsson § 2, ekonomichef Kent Lundqvist § 2-3 digitalt via Teams, konsult och 
bitr. förvaltningschef Mikael Gustavsson § 5, mark/exploateringsingenjörer Jessica 
Eriksson och Stefan Sundin Bromhed § 26.  


Justerare Caroline Schmidt (C) § 1-25   Jörgen Bengtson § 26 
Justeringens plats och 
tid Digitalt med mobilt bankid,  tisdag 15 februari 2022  
 
Underskrifter 


Sekreterare 


 


Paragrafer §§ 1-26 
 Pia Embretsén  


Ordförande 
  


 Mikael Löthstam § 1-22  
 


Jonas Holm § 23-26 


Justerare 


 
 
Caroline Schmidt § 1-25 


 
 
Jörgen Bengtson § 26 
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 Bevis/anslag 


Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 


Instans Kommunstyrelsen 


Sammanträdesdatum 2022-02-08 


Datum då anslaget 
publiceras 2022-02-16 


Datum då anslaget 
tas bort 2022-03-09 


Förvaringsplats för 
protokollet Kommunledningsstaben 
 


Underskrift 
  


 Pia Embretsén  
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§ 18 Dnr 2020-000518 - 008 
Motion - frivilliga delade turer ............................................................................................26 
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verksamheter .........................................................................................................................29 
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§ 1 Dnr 2016-000184 - 000 


Godkännande av dagordning 


Kommunstyrelsen beslutar 
att behandla initiativärendet som nummer 24 på dagordningen.  


Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) har framstället initiativärende, angående att undersöka 
möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för restaurangbranschen i 
Hudiksvalls kommun, till kommunstyrelsen.  
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§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 


Uppföljning av kommunens ekonomi m.m. för 2021 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen.  


Sammanfattning 
Personalchef Maria Larsson rapporterar att den totala frånvaron till och med 
januari 2021 var ca 25 000 dagar i likhet med januari 2022 ca 25 000 dagar och 
där sjukfrånvaron är den största frånvaroorsaken. 


Timavlönade 2020 motsvarade 115 årsarbetare per månad medan under 2021 
var det 134 årsarbetare per månad.  


 


Ekonomichef Kent Lundquist informerar och redovisar det preliminära 
resultatet för 2021. Det totala resultatet för 2021 är preliminärt 228 miljoner 
kronor.  
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§ 3 Dnr 2021-000559 - 042 


Revisionsrapport gällande Bokslut 2020 för Hudiksvalls 
kommuns donationsförvaltning 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att för stiftelserna Iggesunds stipendiestiftelse, Lehmans lärarstipendium 2 och 
Hudiksvalls kommuns allmänna hjälpstiftelse utse PWC till revisionsbolag i 
likhet med Hudiksvalls donationsstiftelser.  


Sammanfattning 
Enligt stiftelselagen är Hudiksvalls kommun ansvarig för att stiftelseförfarandet 
efterlevs.  


Inga anmärkningar finns i någon av revisionsberättelserna bortsett från samma 
anmärkning i samtliga årsredovisningar dvs. att dessa inte har avlämnats inom 
lagstadgad tid.   


Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 


Kommunfullmäktige 2021-11-22 § 180 


Årsredovisningar och revisionsberättelser för Hudiksvalls kommuns 
donationsförvaltning 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmältige 
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§ 4 Dnr 2022-000014 - 024 


Lönerevision 2022 


Kommunstyrelsen beslutar 
att ange 2,4 % som ett riktvärde för löneökningar 2022,  


att kostnaden på cirka 400 000 kronor finansieras ur kommunstyrelsens anslag 
för oförutsedda utgifter, 


att utdela en gratifikation med 5 000 kr inklusive skatt för visad uppskattning till 
all tills vidareanställd personal samt månadsanställd personal som för 
närvarande är anställd i kommunen och varit så under hela 2021, samt 


att kostnaden på 28 miljoner kronor finansieras via kommunstyrelsens konto 
för oförutsedda utgifter. 


Reservationer 
Emot beslutet att finansiera kostnaden via kommunstyrelsens konto för 
oförutsedda utgifter och till förmån för eget förslag reserverar sig Caroline 
Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C) och Anton Stark (C).  


Sammanfattning 
I planeringen inför 2022 har kommunen haft 2,0 % som ett riktvärde för 
löneökningar. Mot bakgrund av nya förutsättningar både beträffande 
inflationsförväntningar och hur lönerörelsen sannolikt kommer att utvecklas så 
behöver en viss justering (marknadsanpassning) av löneökningen göras för 
2022. Industrin har satt märket för 2022 till 2,4 % (som gäller från den 1 april 
2022).   


Kommunledningen har uppdragit till kommundirektören att ta fram följande 
förslag till beslut: 


Pandemin covid -19 har inneburit en mycket stor påfrestning för alla 
kommunens verksamheter. Periodvis hög frånvaro har ställt stora krav på 
flexibilitet bland personalen och många har behövt arbeta mer tid och under 
stressiga förhållanden. Trots dessa omständigheterna har kommunen i stort 
lyckats upprätthålla den servicenivå man kan förvänta sig. Som en ett bevis på 
uppskattning skulle en gratifikation på 5 000 kr inklusive skatt till all tills 
vidareanställd personal samt månadsanställd personal som för närvarande är 
anställd i kommunen och varit så under hela 2021 vara av stor betydelse. Det 
sätt man därigenom skulle känna sig uppskattad på kommer med stor säkerhet 
att underlätta för återgången till ett mer normalt läge och öka arbetsglädjen. 
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Eftersom en utbetalning på 5 000 kr är att se som inkomst av tjänst är den 
skattepliktig och underlag för arbetsgivaravgift. Kostnaden för kommunen 
beräknas uppgå till cirka 28 mkr.   


Beslutsgång 
Jonas Holm (M) och Bo Nilsson (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag 
med det nya förslaget från kommunledningen, om personalgratifikation för 
visad uppskattning. 


Sammanträdet ajourneras i fem minuter. Efter fem minuters ajournering 
återupptas förhandlingarna. 


Yvonne Andersson (SD), Henrik Berglund Persson (S), Annika Huber (S), 
Kent Kanon (S), Gerd Olsson (S) och Peter Lagerqvist (M) yrkar bifall till 
allmänna utskottets förslag samt kommunledningens förslag om 
personalgratifikation för visad uppskattning. 


Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag med 
kommunledningens förslag, med ändringsförslaget att kostnaden ska regleras i 
bokslutet för 2021. 


Ulrica Högbergh (V) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till Caroline 
Schmidts förslag. 


Andrea Bromhed (MP), Peter Åkerström (KD) och Lars Sjögren (L) noterar till 
protokollet att de stödjer kommunledningens förslag. 


Jörgen Bengtson (C) noterar till protokollet att han stödjer Caroline Schmidts 
förslag. 


Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till allmänna 
utskottets förslag med kommunledningens förslag om att utdela en gratifikation 
till personalen med 5 000 kr för visad uppskattning, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 


Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till 
kommunledningens förslag om att kostnaderna ska täckas från 
kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter eller till Caroline Schmidts 
förslag om kostnaderna ska regleras i bokslutet för 2021, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller kommunledningens förslag, varvid votering begärs. 


Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som bifaller 
kommunledningens förslag röstar JA. Den som bifaller Caroline Schmidts 
förslag röstar NEJ. 


Öppen omröstning genom namnupprop genomförs. 


Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S), Henrik Berglund Persson (S) Gerd 
Olsson (S), Kent Kanon (S), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), Peter 
Lagerqvist (M) och Yvonne Andersson (SD) röstar ja. 
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Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anton 
Stark (C), Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) röstar nej. 


Kommunstyrelsen har därmed med nio ja-röster mot sex nej-röster beslutat att 
kostnaden ska täckas från kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter 


Beslutsunderlag 
Tilläggsförslag. 


Allmänna utskottet 2022-01-20 § 2 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 
Personalenheten 
Ekonomienheten  
Samtliga nämnder 
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§ 5 Dnr 2021-000308 - 040 


Förlängning av tillfällig överflyttning av social- och 
omsorgsförvaltningen till 
kommunledningsförvaltningen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att förlänga den tillfälliga överföringen av social- och omsorgsförvaltningen till 
kommunledningsförvaltningen från 2022-03-01 till 2022-12-31 


att 1 000 000 kr reserveras från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
kostnader för extra insatser som kan bli nödvändiga under 2022 för 
genomförandet av ”Kraftsamling social- och omsorg”. 


Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-08 (Dnr 2021-000308-040) att överföra 
social- och omsorgsförvaltningens samtliga verksamheter till 
kommunledningsförvaltningen. Syftet med åtgärden var att på ett effektivt sätt 
kunna utnyttja kommunens samlade resurser för att komma till rätta med den 
ekonomiska obalans som råder inom social- och omsorgsnämndens 
verksamhetsområde. Uppdraget att organisera och genomföra det arbetet gavs 
till kommundirektören, som därmed tillika blev förvaltningschef för social- och 
omsorgsförvaltningen. Samlingsnamnet för det arbetet är ”Kraftsamling social- 
och omsorg”. 


Den nuvarande styrningen och uppföljningen av arbetet, liksom den 
resursallokering som kunnat ske genom att tillfälligt överföra social- och 
omsorgsförvaltningen till kommunledningsförvaltningen, bedöms ha fungerat 
bra och varit effektiv. Med tanke på att rekryteringen av en ny förvaltningschef 
för social- och omsorgsförvaltningen fortfarande pågår och att det är angeläget 
att inte tappa fart i omställningsarbetet, så föreslås den tillfälliga 
organisationsförändringen förlängas till 2022-12-31. Visar det sig innan dess att 
goda resultat uppnås och att en ny förvaltningschef är på plats så är det givetvis 
möjligt för kommunstyrelsens att avbryta den tillfälliga förändringen tidigare. 


Beslutsgång 
Henrik Berglund Persson (S), Gerd Olsson (S) och Yvonne Andersson (SD) 
yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 
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Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag med följande 
tilläggsförslag: 


"-Att 20 000 000 kr reserveras från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
kostnader till social och omsorgsförvaltningen 


- Att ansvariga återkommer med en återrapport på KSAU den 17 mars 2022, 
med en plan hur medlen skall användas. 


- Att beslut fattas på KS i april 2022 hur medlen skall användas." 
 


Jan-Erik Jonsson (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till Caroline 
Schmidts förslag. 


Ordförande framställer först proposition om bifall eller ej till allmänna 
utskottets förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta. 


Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Caroline 
Schmidts tilläggsförslag, och finner att kommunstyrelsen avslår detta med 
hänvisning till att detta får avgöras vid den ordinarie budgetprocessen., varvid 
votering begärs. 


Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till 
Caroline Schmidts tilläggsförslag röstar JA, den som röstar avslag röstar Nej.  


Öppen omröstning genom namnupprop genomförs. 


Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anton 
Stark (C), Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) röstar ja. 


Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S), Henrik Berglund Persson (S) Gerd 
Olsson (S), Kent Kanon (S), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), Peter 
Lagerqvist (M) och Yvonne Andersson (SD) röstar nej.   


Kommunstyrelsen har därmed med sex ja-röster mot nio nej-röster avslagit 
tilläggsförslaget.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 8 


Tjänsteutlåtande 2022-01-12 


Kommunstyrelsen 2021-06-08 § 122 


Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Personalenheten 
Ekonomienheten 
Kommundirektören 
Kommunledningskontoret 
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§ 6 Dnr 2021-000528 - 042 


Granskningsrapport - Granskning av delår 2021 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna och överlämna yttrandet till kommunfullmäktige, samt  


att föreslå kommunfullmäktige att överlämna yttrandet avseende 
revisionsrapport "Granskningsrapport - Granskning av delår 2021" till 
revisionen. 


Sammanfattning 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hudiksvalls kommun har PwC 
granskat delår 2021. Rapporten är daterad oktober 2021. 


På kommunfullmäktiges sammanträde den 25 oktober 2021 beslutades att 
uppdra till kommunstyrelsen att lämna yttrande över revisionens slutsatser och 
rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige den 28 februari 
2022. 


Ett förslag till yttrande har tagits fram.  


Av rapportens sammanfattning framgår att delårsrapporten har upprättats enligt 
lagens krav och god redovisningssed.   


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 10 


Tjänsteutlåtande 


Kommunfullmäktige 2021-10-25 § 150 


Missiv 


Granskningsrapport 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 7 Dnr 2021-000530 - 100 


Granskningsrapport - Granskning av 
kommunstyrelsens uppsiktsplikt 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna och överlämna yttrandet till kommunfullmäktige,  


att ge förvaltningen i uppdrag att göra en årsplanering (årshjul) för 
uppsiktsplikten, samt  


att föreslå kommunfullmäktige att överlämna yttrandet avseende 
revisionsrapport "Granskningsrapport - Granskning av kommunstyrelsens 
uppsiktsplikt" till revisionen. 


Sammanfattning 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hudiksvalls kommun har PwC 
granskat kommunstyrelsens uppsiktsplikt. Rapporten är daterad oktober 2021. 


På kommunfullmäktiges sammanträde den 25 oktober 2021 beslutades att 
upp¬dra till kommunstyrelsen att lämna yttrande över revisionens slut¬satser 
och rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige den 28 februari 
2022. 


Ett förslag till yttrande har tagits fram.   


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 11 


Tjänsteutlåtande 


Kommunfullmäktige 2021-10-25 § 151 


Missiv 


Granskningsrapport 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 8 Dnr 2020-000064 - 004 


Dokumenthanteringsplan Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna gallring av e-postloggar efter 90 dagar, 


att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av ringa betydelse gallras vid 
inaktualitet samt 


att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av betydelse ska bevaras och 
diarieföras.  


Sammanfattning 
Grundregeln är att allmänna handlingar ska bevaras, men i vissa fall kan 
handlingar behöva gallras om det är av ringa eller tillfällig betydelse. Allt som på 
något sätt bär information: papper, digitala handlingar, fotografier, databaser, 
sms, bloggar, e-post, ljudfiler etc. och som förvaras hos kommunen, har 
inkommit eller upprättats här, är en allmän handling och får inte slängas/gallras 
utan beslut. 


E-postmeddelanden, sms, fotografier, bloggar, chattar etc. som är av betydelse 
och som är en allmän handling ska registreras i myndighetens diarium. E-
postloggar är en allmän handling men betraktas som en handling av ringa eller 
tillfällig betydelse och kan därför gallras efter relativt kort tid. JO har granskat 
ett ärende (dnr 1758–2012) i en annan kommun och JO hade inget att erinra 
mot att de gallrar sina e-postloggar efter 30 dagar. 


I kommunstyrelsens gällande Dokumenthanteringsplan finns inga 
gallringsregler gällande; e-postloggar, sms, fotografier, bloggar etc. Ett 
gallringsbeslut är därför nödvändigt dels om hur länge Fiberstaden ska spara e-
postloggar innan de gallras och dels att sms, fotografier, bloggar, chattar etc. 
som är av ringa betydelse gallras löpande vid inaktualitet av kommunens 
anställda och förtroendevalda.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 9 
Tjänsteutlåtande 
Dokumenthanteringsplan 
Kommunstyrelsen 2021-04-13 § 59 


Beslutet skickas till 
Linda Häggmark, Stabschefen, Personalenheten, Ekonomienheten 
Samtliga nämnder, Fiberstaden 
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§ 9 Dnr 2021-000604 - 045 


Kommunal borgen avseende Brf Hudiksvallshus 1 
fastighet Dalen 2 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att bostadsrättföreningen Hudiksvallshus 1, avseende fastigheten Dalen 2, 
beviljas kommunal borgen med 2 952 500 kronor för ytterligare 10 år. 


Sammanfattning 
Enligt kommunfullmäktiges beslut, § 23/1988, har bostadsrättsföreningen 
Hudiksvallshus 1, org. nr. 787500-1245, beviljats kommunal borgen för 
fastigheten Dalen 2. Borgensförbindelsen tecknades 2002-04-29. När 10 år har 
gått preskriberas borgensåtagandet och nytt borgensbeslut måste fattas för 
ytterligare 10 år.  Enligt kommunfullmäktiges beslut §102/2012 förlängdes 
borgensåtagandet med 10 år. Nu har det gått ytterligare 10 år sedan dess och ett 
nytt beslut om förlängning måste fattas för att inte borgensåtagandet ska 
upphöra. Långivare är Hälsinglands Sparbank.   


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 3 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 10 Dnr 2017-000192 - 220 


Försäljning Strand 4:3 - Lillskär  
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att godkänna preliminärt upprättat köpeavtal med Lillskär Projekt 19 AB, 
angående försäljning av fastigheten Strand 4:3 på Kattvikskajen, samt uppdra 
till mark och exploateringsenheten att verkställa beslutet när villkoren är 
uppfyllda. Endast mindre justeringar av avtalsinnehållet medges inom ramen 
för kommunfullmäktiges godkännande,   
 
att fastställa köpeskillingen till 13 110 600 kronor, samt 
 
att medgivande till förtida tillträde till fastigheten kan lämnas för byggstart så att 
grundarbeten kan komma igång innan beslutet i kommunfullmäktige vinner 
laga kraft, samt att uppdra till mark-och exploateringsenheten att verkställa 
detta medgivande.  


Sammanfattning 
Lillskär AB har en markanvisning på Kattvikskajen för kvarter A, se kartbilaga. 
Fastigheten ska bebyggas med flerbostadshus där upplåtelseformen är 
bostadsrätt, preliminärt datum för byggstart är 1 mars 2022. 


Köpekontrakt håller på att upprättats för området, del av kvarter C där 
köpeskillingen ska beräknas utifrån byggrätten BTA(bruttoarea) i enlighet med 
beviljat bygglov.  Beräkningsgrund för köpeskillingen är det värdeutlåtande som 
NAI Svefa redovisade 2017-03-09 och det beslut kommunen antagit om 
riktlinjer vid försäljning av kommunal mark med byggrätt på Kattvikskajen. 
Kvarteret ska bebyggas i två etapper i dagsläget är 23 av 35 lägenheter i etapp 1 
förhandstecknade, cirka 66%, Försäljning av etapp 2 ska snart påbörjas och 
efterfrågan är enligt mäklarna stor för de attraktiva lägenheterna. Lillskär vill 
förvärva hela fastigheten även etapp 2, eftersom målet är att bilda en 
bostadsrättsförening för båda etapper.   


Beslutsgång 
Anton Stark (C) anmäler jäv och deltar inte vid handläggning av och beslut i 
ärendet. Jörgen Bengtson (C) ersätter honom i detta ärende.  


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 8 
Tjänsteutlåtande 2022-01-14  
Karta 2022-01-14 
Överlåtelseavtal 2022-01-14 


Beslutet skickas till Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2022-000025 - 260 


Förvärv av del av fastigheten Sörrå 6:2 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna upprättat köpeavtal med Joanna Davies och Hans Borneroth, 
angående förvärv av del av fastigheten Sörrå 6:2,  


att uppdra till mark- och exploateringsenheten att verkställa beslutet när 
villkoren är uppfyllda, 


att godkänna köpeskillingen på 2 390 682 kronor, samt 


att köpet finansieras från konto oförutsedda investeringar.  


Sammanfattning 
Ett planprogram håller på att tas fram vid Södra infarten, Sörporten. Som en 
del i det arbetet har kommunen tidigare förvärvat mark inom området och har 
nu fått möjligheten att förvärva ytterligare, som mark- och 
exploateringsenheten bedömer är strategiskt bra placerad. Markområdet är 
beläget söder om R84. Se bifogat köpeavtal.  


Köpeskillingen föreslås bli 2 390 682 kronor som beräknats utifrån 55kr/m2 
för 30 000 m2, 3kr/m2 för övrig mark 46 984 m2 samt 600 000 kronor i 
ersättning för skog. 


Syftet med markförvärvet är att detaljplanelägga även söder om R84.  


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 11 


Tjänsteutlåtande 


Köpekontrakt 


 


Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Mark- och exploateringsenheten 
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§ 12 Dnr 2022-000035 - 151 


BID-projekt Näsviken 


Kommunstyrelsen beslutar 
att anta Svenska Stadskärnors offert på 65 000 kronor för BID processledning i 
Näsviken, samt 


att insatsen finansieras från konto för kommunstyrelsens oförutsedda utgifter. 


Sammanfattning 
Den 10 november 2021 hölls ett stormöte i Näsvikens Bygdegård med 
representanter för både privata och offentliga sektorn. Syftet var att undersöka  
intresset att vilja genomföra ett BID projekt (betyder affärsutveckling inom ett 
avgränsat område) med platsvandring och tillhörande workshop av och med 
Svenska Stadskärnor som processledare. Mötet var positivt och man bildade en 
samordningsgrupp för Näsviken. 


Svenska Stadskärnor arbetar med ett utvecklingsprogram för stads/orts -plats 
och centrumutveckling som syftar till att stärka, analysera och utvärdera platsen 
med hänsyn till hur parternas intressen, medverkan och insatser av olika slag 
hanteras. Modellen där erfarna processledare arbetar efter är en organiserad 
samverkan mellan offentlig- och privat sektor där man ska enas kring en 
gemensam målbild. Platsvandringen som genomförs fokuseras på stråk- och 
platsutveckling, baserat på den erfarenhet och spetskompetens som finns i 
samverkan mellan platsens offentliga och privata intressenter. Med den 
tillhörande workshopen arbetar man strukturerat fram, - vilka intressenter 
behöver samverka, och framtagande av ett gemensamt förslag på åtgärdslista. 


Beslutsgång 
Jonas Holm (M) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till planeringsutskottets 
förslag.  


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 5 


Tjänsteutlåtande 


Offert 


Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Stefan Barenfeld 
 







 


Kommunstyrelsen 


PROTOKOLL 
Sida 


20(39) 
Sammanträdesdatum 


2022-02-08 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 13 Dnr 2021-000614 - 310 


Remiss - Förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen 2022-2033  


Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande över Trafikverkets förslag till nationell plan för 
transportinfrastrukturen 2022-2033 till regeringen i enlighet med förvaltningens 
förslag.  


Sammanfattning 
Trafikverket har på regeringens uppdrag bjudit in kommunen att avge 
synpunkter på förslag till nationell plan för transportinfrastrukturen 2022-2033. 
Det är Trafikverket som utifrån regeringens direktiv tagit fram förslag till den 
tolvåriga planen som revideras vart fjärde år. Den nationella planen beskriver 
hur den statliga infrastrukturen ska underhållas och utvecklas. Den omfattar 
bland annat drift och underhåll samt riktade miljöåtgärder i hela det statliga 
vägnätet, investeringar och trimningsåtgärder på statliga järnvägar (t ex 
Ostkustbanan) och nationella stamvägar (t ex E4) samt medfinansiering till 
kommunerna genom stadsmiljöavtal. Planeringsramen uppgår till 799 miljarder 
kr för hela perioden. 


Det är regeringen som beslutar om planen vilket innebär att det kan komma att 
ske justeringar i Trafikverkets förslag. Kommunen har i sitt yttrande lämnat 
förslag på sådana ändringar, vilka främst berör satsningar på utbyggnad av 
dubbelspår på Ostkustbanan samt mötesseparering av E4 Kongberget – Gnarp. 


Kommunen ska avge synpunkter till regeringen senast den 28 februari 2022. 
Planen redovisas på Trafikverkets hemsida, www.trafikverket.se.  


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-22 § 15 
Tjänsteutlåtande 
Yttrande 
Förslag på nationell plan  
Missiv 


Beslutet skickas till 
Trafikverket 
Planeringschefen 
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§ 14 Dnr 2021-000545 - 211 


Remiss - Länsplan för regional transportinfrastruktur för 
Gävleborgs län 2022-2033 
Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande över Region Gävleborgs förslag till Länstransportplan 2022-
2033 i enlighet med kommunledningsförvaltningens förslag, och 


att paragrafen förklaras omedelbart justerad.  


Sammanfattning 
Region Gävleborg har i uppdrag av regeringen att ansvara för att ta fram 
länsplanen för regional transportinfrastruktur. Länsplanen utgår från 
regeringens planeringsram om 1060 miljoner kronor. Länsplanen har sitt 
verkningsområde inom det regionala statliga vägnätet, som innefattar samtlig 
statlig infrastruktur i Gävleborgs län utom järnväg och inte heller 
Europavägarna E4, E16 och E45 samt länsväg 56. Länsplanen har även i 
uppdrag att medfinansiera åtgärder till det kommunala och enskilda vägnätet. 


I länsplanen redogörs för vilka objekt som har prioriterats och fått finansiering, 
såväl i form av helfinansierade infrastrukturåtgärder via länsplan som 
samfinansierade åtgärder mellan länsplan och nationell plan eller kommunal 
medfinansiering. De utpekade objekt som främst berör Hudiksvalls kommun är 
utredning om ökad säkerhet och framkomlighet väg 84 vid Medskog (10 Mkr), 
utredning om mötesseparering väg 84 Sörforsa – Medskog (10 Mkr) samt 
investering i gång- och cykelväg väg 583 Hudiksvall – Iggesund (63 Mkr). 
Därutöver ska nämnas ny regional tågstation Gävle Västra som är en 
angelägenhet för hela länet (150 Mkr).  


Remisstiden är 1 november 2021 – 31 januari 2022. Hudiksvalls kommun har 
fått förlängd remisstid till 9 februari 2022 för att kunna behandla yttrandet vid 
kommunstyrelsens sammanträde. Paragrafen ska därför justeras omedelbart. 


Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till planeringsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 § 14 
Tjänsteutlåtande, Yttrande, Regional infrastrukturplan, Bilaga, 
Miljökonsekvensbeskrivning, Missiv 


Beslutet skickas till 
Region Gävleborg 
Planeringschefen 
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§ 15 Dnr 2022-000061 - 100 


Remiss: Från kris till kraft - återstart för kulturen (SOU 
2021:77)  


Kommunstyrelsen beslutar 
att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att utifrån kultur- och 
fritidsnämndens förslag med Alf Norbergs tillägg författa och lämna in yttrande 
från Hudiksvalls kommun.  


Sammanfattning 
I detta betänkande föreslår utredningen insatser som dels stärker 
förutsättningarna för kulturens återstart och utveckling under och efter Covid- 
19 pandemin, samt möjliggör ett starkt, hållbart och oberoende kulturliv i alla 
delar av Sverige. Utredningens direktiv sammanfattas i fyra teman: 1. 
Sammanfatta konsekvenserna av pandemin för kulturen. 2. Identifiera vilka 
insatser som behövs 3. Synliggöra nya sätt att tillgängliggöra kultur 4. Identifiera 
strukturella problem inom kultursektorn 
Kultur och fritidsförvaltningen i Hudiksvalls kommun har tagit del 
remisshandlingarna i ärendet och anser det angeläget att framföra följande: 
Kultur och fritidsförvaltningen i Hudiksvall delar utredningens uppfattning om 
att kulturens infrastruktur och möjligheten att ta del av kultur skiljer sig åt i 
olika delar av landet och att detta påverkar möjligheter till återstart, 
återhämtning och utveckling. Därför ser vi även positivt på ökade insatser för 
att främja samverkan och dialog för konstnärlig utveckling mellan myndigheter 
och kulturaktörer. Möjligheter att såväl utöva som ta del av kultur har försvårats 
av pandemin och vi delar oron för hur detta påverkar inte minst de som redan 
innan pandemin inte nåddes av ett professionellt kulturutbud. För oss är barn 
och unga en prioriterad målgrupp. Vi vill därför framhålla de delar av 
utredningen som lyfter barn och ungas rätt till kultur i skolan och på fritiden. 
Detta gäller, inte minst, förslaget om främjat samarbete mellan skolväsende och 
kulturaktörer i samråd mellan Skolverket, Kulturrådet och 
Riksantikvarieämbetet.  


Beslutsgång 
Alf Norberg (V) yrkar på följande tillägg till förslaget till yttrandet: 


"De grupper som drabbats hårdast av pandemin när det gäller uteblivna 
kulturupplevelser är de äldre och funktionsnedsatta eftersom de har varit 
föremål för den största isoleringen. Här behövs en särskild satsning. I 
Hudiksvall driver vi sedan länge verksamheten ”Hudiksvall hela livet” som 
vänder sig till äldre personer samt ”scense:se” vars målgrupp är gravt 
funktionsnedsatta, dessa verksamheter (som är nationellt uppmärksammade) är 
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bra exempel på kulturupplevelser som uppfyller utredningens rubrik 4.6 som 
handlar om att personer med funktionsnedsättning är mindre delaktiga i 
kulturlivet, samt 4.10.2 om ett breddat deltagande i kulturlivet. Även rubriken 
5.6 som beskriver kulturens betydelse för folkhälsan passar väl in i aktiviteter 
liknande den som vi bedriver under namnet ”Hudiksvall hela livet”." 


Gerd Olsson (S), Caroline Schmidt (C) och Yvonne Andersson (SD) yrkar bifall 
till Alf Norbergs tilläggsförslag.  


Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämnden 2022-02 


Tjänsteutlåtande 2022-01-18 


Från Kris till kraft - återstart för kulturen (SOU 2021:77) 


Återstartsutredningens betänkande Från kris till kraft - återstart för kulturen 


Beslutet skickas till 
Kommunledningsstaben 
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§ 16 Dnr 2021-000085 - 001 


Yttrande i mål nr 1671-21angående 
Laglighetsprövning enligt kommunallagen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna yttrandet.  


Sammanfattning 
Hudiksvalls kommun har åter beretts möjlighet att yttra sig i ärendet. 
Kommunen har tagit del av klagandens kommentarer och tillägg, föranledda av 
kommunens tidigare yttrande i målet.  


Förvaltningsrätten begär svar från kommunen senast den 15 februari 2022. 


Kommunen yrkar att överklagandet avslås. 


Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande från 
kommunen.  


Beslutsgång 
Jonas Holm (M) yrkar bifall till förslaget till yttrande.  


Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande 


Kommunfullmäktige 2021-03-29 § 32 


Ägardirektiv 


Bolagsordning 


Föreläggande angående laglighetsprövning 


Tidigare yttrande till förvaltningsdomstolen 


Beslutet skickas till 
Förvaltningsrätten 
Stabschefen 
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§ 17 Dnr 2020-000569 - 008 


Motion - Säkerställ tillgången på kompetens för 
dyslexiutredningar 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att avslå motionen.  


Sammanfattning 
Peter Åkerström (KD) och Monica Stigås (KD) har lämnat in en motion till 
kommunfullmäktige där de föreslår att Lärandeförvaltningen att säkerställa 
tillgången på kompetens för utförande av dyslexiutredningar för att kunna möta 
skollagens krav att ge stöd till elever med läs-och skrivsvårigheter. 


Lärandenämndens yttrande 
I utbildningen ska hänsyn tas till barns och elevers olika behov. Barn och elever 
ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som möjligt. En strävan 
ska vara att uppväga skillnader i barnens och elevernas förutsättningar att 
tillgodogöra sig utbildningen. (Skollagen 1 kap 4 §) 
Elever som till följd av en funktionsnedsättning har svårt att uppfylla de olika 
kunskapskrav eller kravnivåer som finns ska ges stöd som syftar till att så långt 
som möjligt motverka funktionsnedsättningens konsekvenser. (Skollagen 3 kap 
2 §) 
Skolan har ett särskilt ansvar för de elever som av olika anledningar har 
svårigheter att nå målen för utbildningen. Därför kan undervisningen aldrig 
utformas lika för alla elever. Skolans uppdrag är att möta alla barns behov – 
oavsett diagnos eller inte. I skolans uppdrag ingår inte att diagnostisera dyslexi. 
Lärandeförvaltningen har idag personal som kartlägger barns och elevers språk-, 
läs- & skrivförmåga för att kunna tillhandahålla rätt stödinsatser. Skollagen är 
tydlig, skolan har inget ansvar för att diagnostisera eleven, däremot ett 
långtgående ansvar i att tillgodose elevens rätt till stöd oavsett diagnos. Fokus 
bör därför läggas på att ge barn och elever det stöd de behöver för att nå målen. 
 
Lärandenämnden har föreslagit att motionen avslås.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 12 
Lärandenämnden 2021-12-02 § 121 
Tjänsteutlåtande lärandeförvaltningen 
Motion 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 18 Dnr 2020-000518 - 008 


Motion - frivilliga delade turer 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att anse motionen besvarad 


Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C), Anton 
Stark och Bengt-Åke Nilsson (C), samt 


Emot beslutet reserverar sig Ulrica Högbergh (V) och Alf Norberg (V) med 
följande särskilda yttrande: 


"Ett hållbart arbetsliv är en viktig fråga för Vänsterpartiet. Vi vill i första hand 
inte att delade turer ska förekomma, men om de finns så föreslår vi i motionen 
att de ska vara frivilliga och uppehållstiden ersättas ekonomiskt. Detaljerna ska 
förhandlas mellan arbetsgivare och fack. 


Hanteringen kring denna motion har varit lite som att åka berg- och dalbana. 
Social- och omsorgsnämnden föreslog (210916) kommunfullmäktige att avslå 
motionen med hänvisning till att delade turer nu var avskaffade. Vår ledamot i 
nämndens arbetsutskott ansåg detta positivt, men gav vid beslutet ett särskilt 
yttrande om att han förutsätter att delade turerna nu verkligen skulle avskaffas. 


När motionen därefter kom till kommunstyrelsens allmänna utskott (211021) 
beslutas om återremiss, med skälet att ”förutsättningarna ändrats” då en tillfällig 
organisationsförändring av social- och omsorgsnämnden har beslutats (juni 
2021). 


När motionen nu åter kommer upp i kommunstyrelsens arbetsutskott så anses 
motionen vara besvarad, men det är oklart av underlaget huruvida delade turer 
nu finns eller är avskaffade. Det är därför också oklart på vilka grunder 
motionen anses besvarad, då det i tjänsteutlåtandet inte framgår om och när 
delade turer kommer att avskaffas. 


Därför yrkar vi att motionen bifalls."  


Sammanfattning 
Charliene Kiffer Goude (V) föreslår i en motion att Hudiksvalls kommun, 
snarast, i samarbete med facken, inför en modell med frivilliga delade turer med 
ersättning under uppehållstiden för kommunalt anställda inom omsorgen. I 
motionen hänvisas till Söderhamns kommun där de tagit fram en modell 
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tillsammans med kommunal om att delade turer ska vara frivilliga och att 
ersättning ska utgå för uppehållstiden 


Social- och omsorgsnämndens yttrande 
Social- och omsorgsnämnden beslutade den 27 maj 2021 § 88 att för vård och 
omsorgs 1 införa varannan helgtjänstgöring samt att för äldreomsorgen ta bort 
delade turer. Förvaltningens motivering är att förändringarna behövs för att få 
en mer kostnadseffektiv hantering resurspass och en ekonomi i balans, samt för 
att få hälsosamma scheman för medarbetarna genom att ta bort delade turer.  


Den 8 juni 2021 beslutade kommunstyrelsen om en tillfällig 
organisationsförändring där social- och omsorgsförvaltningen förs över till 
kommunledningsförvaltningen, i första hand till sista februari 2022. Det innebär 
att förutsättningarna är nya och frågan om schemaläggning kommer att 
hanteras inom kraftsamlingsprojektet tillsammans med övriga 
bemanningsfrågor. Arbete varannan helg utan delade turer liksom rätten till 
heltid ryms i det arbete. Social och omsorgsnämndens ordförande beslutade 
den 24 september att tillsvidare avbryta verkställandet av nämndens beslut den 
27 maj 2021 § 88, och skicka frågan om bemanning vidare till Kraftsamlingens 
delprojekt som handlar om bemanningsfrågor. 


Social- och omsorgsnämnden har föreslagit att motionen ska anses vara 
besvarad.  


Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) och Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till motionen. 


Henrik Berglund Persson (S) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till allmänna 
utskottets förslag. 


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Ulrica Högberghs och Bengt-
Åke Nilssons förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller allmänna utskottets förslag. 


Jörgen Bengtson (C) noterar till protokollet att han stödjer förslaget om att 
bifalla motionen.  
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Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 14 
Social- och omsorgsnämnden 2021-11-25  §156 
Tjänstutlåtande 
Allmänna utskottet 2021-10-21 § 123 
Social- och omsorgsnämnden 2021-09-16 123 
Tjänsteutlåtande 
Motion 


 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 19 Dnr 2019-000034 - 008 


Motion Ursprungsmärk de köttråvaror som serveras i 
kommunens verksamheter 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att anse motionen besvarad.  


Sammanfattning 
Monica Stigås (KD) och Peter Åkerström (KD) föreslår i en motion att 
ursprungsmärkningen av köttråvaror ska anges på Hudiksvalls kommuns 
serveringar och i matlådor via matdistribution. Det grundar sig på att man är 
oroad över att antibiotikabehandling används i tillväxtbefrämjande syfte och att 
man vill att konsumenter som själva inte kan göra aktiva val ändå ska veta 
varifrån köttet kommer. 


Tekniska nämndens yttrande 
Förvaltningen ställer svenska djurskyddskrav inför upphandling av köttråvara 
utifrån myndigheternas lagkrav och med dessa krav används inte antibiotika i 
tillväxtbefrämjande syfte. 
Motionärens oro kring antibiotika i kött som serveras i vår verksamhet är 
obefogad i och med att allt köpt kött och råvaror i andra produkter uppfyller 
svenska djurskyddsregler som förbjuder förebyggande/tillväxtbefrämjande 
användning av antibiotika. 
Fullmäktige gav tekniska nämnden i uppdrag att undersöka kostnaderna för att 
göra tillägg i datastöd för att ursprungsmärka kött och råvaror så det kan 
publiceras i menyn. Tidsgapet mellan tillfället då menyn görs och när råvaran 
inhandlas på ca 6 månader gör att oavsett ombyggda eller nya datastöd finns 
inte indata att leverera till datastöden. Att kostnadsberäkna ett datastöd som 
inte kan användas är inte meningsfullt. 
För att säkerställa verksamhetens och motionärens vilja måsta man ställa krav 
när ramavtalen tecknas. Ramavtalen är minst tre år långa. Gällande ramavtal 
innehåller krav som uppfyller motionärens intentioner om att inga köttråvaror 
med tillväxtbefrämjande antibiotika når våra kunder. Avrop inför en specifik 
veckas matlagning görs ca 1-3 veckor innan den serveras. 
 
I juni redovisade Livsmedelsverket sitt uppdrag angående obligatorisk 
ursprungsmärkning av kött som serveras på restaurang och i andra storhushåll. 
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För att uppfylla förslaget på ny föreskrift har tekniska förvaltningen föreslagit 
att information med följande text presenteras vid våra serveringslokaler: 
 
”Ursprungsland för färskt, kylt, fryst och malet kött som används som 
ingrediens i de måltider som serveras här är Sverige om inte annat 
ursprungsland tydligt presenteras i anslutning till måltiden.” 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen ska anses vara besvarad. 


Beslutsgång 
Yvonne Andersson (SD) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till motionen. 


Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 


Peter Åkerström (KD) noterar till protokollet att han stödjer bifall till 
motionen. 


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Yvonne Anderssons och Ulrica 
Högberghs förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller 
allmänna utskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 13 


Tekniska nämnden 2021-12-06 §123 


Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 


Kommunfullmäktige 2019-12-16 § 377 


Tekniska nämnden 2019-09-23 § 99 


Motion 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 20 Dnr 2020-000011 - 008 


Motion - Ett hållbart återbruk 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att avslå motionen 


Sammanfattning 
Anton Stark (C) och Charliene Kiffer Goude (V) föreslår i en motion att 
tekniska förvaltningen får i uppdrag att titta på hur andra kommuner gjort, som 
löst frågan med avgiftsbefrielse från avfallsavgiften för biståndsorganisationer 
som förmedlar avfall från privatpersoner. Samt om det är möjligt att 
implementera en liknande lösning i Hudiksvalls kommun.  samt om en hållbar 
lösning identifieras ska ett förslag tas fram och läggas fram i Hudiksvalls 
kommunfullmäktige under år 2020.  


Tekniska nämndens yttrande 
Ärendet gäller hur olika typer av avfall inom kommunen ska finansieras. I det 
här specifika fallet avfall som lämnas av biståndsorganisationer till Ulvbergets 
avfallsanläggning. Biståndsorganisationer i kommunen har sedan 2016 haft ett 
avtal med Hudiksvalls kommun att hämta och lämna varor och produkter för 
att i enlighet med Miljöbalkens avfallshierarki arbeta för en så miljömässigt bra 
hantering som möjligt. Biståndsorganisationerna anser att de ska kunna lämna 
allt sitt avfall gratis medan avfallsverksamheten hänvisar till hur avfall ska 
klassificeras och därför hävdar att avfallet ska betalas vid invägning. 
Avfallsverksamheten har vänt sig till Sveriges branschorganisation när det gäller 
hushållsavfall, Avfall Sverige, och genom dem, och då speciellt deras chefsjurist, 
fått verifierat att kommunens tolkning är korrekt med stöd av bland annat 
Miljöbalken och Kommunallagen. Det avfall som biståndsorganisationer, ideella 
föreningar eller liknande lämnar kan aldrig bedömas vara hushållsavfall och kan 
därför inte betalas av taxan för hushållsavfall. 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen avslås.  


Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till motionen. 


Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag om att avslå 
motionen. 
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Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att avslå motionen eller till Anton Starks och Ulrica Högberghs 
förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna 
utskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 15 
Tekniska nämnden 2021-12-06 §121 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen  
Appendix 
Motion 


 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 21 Dnr 2020-000717 - 008 


Motion om utökade öppettider på 
återvinningscentralen i Delsbo 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att anse motionen besvarad.  


Sammanfattning 
Karin Hansson (C) och Jan-Erik Jonsson (C) föreslår i en motion att 
öppettiderna för Delsbo ÅVC utökas till tisdag och torsdag kl 14-20 och minst 
en lördag i månaden mellan kl 10-14. 
Tekniska nämndens yttrande 
Uppdraget att utreda en bra och hållbar återvinning i Delsbo och övriga 
kommunens ytterområden bör slutföras innan något beslut fattas. 
Förvaltningen studerar en utsorteringsanläggning för vissa fraktioner i 
kombination med förbättrat budningssystem och eventuell mobil ÅVC 
(återvinningscentral). Möjligheten till eventuella förändringar i öppettider tas 
med i den utredningen. 
 
Tekniska nämnden har föreslagit att motionen ska anses vara besvarad. 


Beslutsgång 
Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till motionen. 


Annika Huber (S) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag om att anse 
motionen besvarad. 


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag om att anse motionen besvarad eller till Jan-Erik Jonssons förslag att 
bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna utskottets 
förslag.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-01-20 § 16 
Tekniska nämnden 2021-12-06 § 122 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 
Motion 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 22 Dnr 2016-000147 - 000 


Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 
och aktuell övrig information  


Sammanfattning 


Hälsingerådet 
Aktuella frågor vid senaste mötet; 


- fördjupade samarbeten 


- samverkan inom IT området 


- HR lokaliserat till Bollnäs 


- Hälsingerådet som varumärke 


 


Sundsvallsregionen 
Ingen ny information finns att tillgå. 
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§ 23 Dnr 2022-000060 - 009 


Nämndinitiativ om att återbetala avgifter för år 2021 till 
aktörer inom restaurangbranschen i Hudiksvalls 
kommun 
Kommunstyrelsen beslutar 
att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att undersöka möjligheten att 
återbetala avgifter för 2021 för restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun, 


att redovisa och handlägga frågan i samband med åtagandeberedningen i april. 


Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) framställer följande initiativärende till kommunstyrelsen: 


"De restriktioner som nu åter införts under pandemin har slagit extra hårt mot 
restaurangbranschen. Vi i Centerpartiet föreslår därför att ge 
kommundirektören i uppdrag att undersöka möjligheten att återbetala avgifter 
för 2021 för restaurangbranschen ur både juridiska- och ekonomiska aspekter. 
Detta kan exempelvis gälla livsmedelstillsyn, serveringstillstånd och 
markupplåtelse för serveringar.  


Ärendet inklusive en kostnadsanalys, skall redovisas på näst kommande 
kommunstyrelsen den 15/3-2022. Eventuella beslut gällande återbetalning skall 
även ske då.  


- Att undersöka möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för 
restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun.  


- Att ärendet redovisas på nästkommande KS i mars 2022" 


Ordförande Jonas Holm (M) föreslår att kommunledningsförvaltningen får i 
uppdrag att undersöka möjligheten att återbetala avgifter för 2021 för 
restaurangbranschen i Hudiksvalls kommun, samt att detta redovisas och 
handläggs vid åtagandeberedningen i april.  


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till eget förslag eller till 
Caroline Schmidts förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller det egna 
förslaget.  


Beslutsunderlag 
 Initiativärendet    


Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Stabschefen 
Kvalitetsstrategen 
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§ 24 Dnr 2016-000142 - 003 


Meddelande Kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna.  


Sammanfattning 
1. Nämndplan Lärandenämnden 2022 


2. Protokoll Fiberstaden 2021-09-09 


3. Nämndplan Tekniska nämnden 2022 


4. Affärsplan med budget, Hudiksvallsbostäder, 1 och 2 


5. Protokoll 2021-12-13, Hudiksvallsbostäder 


6. Protokoll från HNA 


7. Protokoll Forssågruppen 


8. Meddelande om investering Fiberstaden.  
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§ 25 Dnr 2020-000514 - 002 


Anmälan av delegationsbeslut 2022 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  


Sammanfattning 
1. Yttrande om förslag av förenklade regler för eldrivna enpersonsfordon.  
Dnr 2021-000512 106 


2. Yttrande över promemoria an miljösanktionsavgift och tillstånd. Dnr 2021-
000544 400 


3. Remissvar ang vaccinationsbevis. Dnr 2021-000634 791 


4. Yttrande över en förbättrad förpackningsinsamling. Dnr 2021-000561 456
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§ 26 Dnr 2022-000013 - 042 


Tomtlottning av två fastigheter i Hudiksvalls kommun 


Kommunstyrelsen beslutar 
att sälja fastigheten Tunbyn 1:51 för 700 000 kr enligt lottdragning, 


att sälja fastigheten Östanbräck 1:154 för 800 000 kr enligt lottdragning, 


att Tomt A (Tunbyn 1:51) tilldelas lottnummer 25 (Linnea Brännström, David 
Johansson) 


att tomt C (Östanbräck 1:154) tilldelas lottnummer 22 (Ulrika och Mikael 
Brännström) samt, 


att uppdra kommunledningsförvaltningen att upprätta avtal och fullfölja 
försäljningarna i enlighet med kommunstyrelsens lottdragning.  


Sammanfattning 
Mark- och exploateringsenheten har två (2) stycken fastigheter som är aktuell 
för tomtlottning. Tomtlottningen har annonserats i HT och på deras hemsida 
Hela Hälsingland, samt på kommunens egen hemsida.  


Fastigheterna som ska försäljas är: 


• Tunbyn 1:51 för 700 000 kronor. 


•       Östanbräck 1:154 för 800 000 kronor. 


Det är totalt 25 stycken som deltar i lottningen. 


Alla lottnummer läggs ner i tombolahjulet.  


Lottningen genomförs genom att ordförande Jonas Holm drar lott.   


Lottningens utfall:  


Lott nr 22. Rangordning C, A. Tilldelas tomt C. 


Lott nr 25. Rangordning C, A. Tilldelas tomt A. 


Reserver: 
Lott nr: 13, 14, 21, 18, 2, 8, 7, 24, 10, 3, 16, 17, 5, 15, 6, 1, 19, 20, 9, 12, 11, 23, 
4. 


Det kontrolleras att tombolahjulet är tomt och att samtliga lottnummer är 
dragna.  
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


Beslutsunderlag 
Planutskottet 2022-01-25 12 
Tjänsteutlåtande  
Karta 


Beslutet skickas till 
Mark- och exploateringsenheten 
 
 


 





